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After turning Venom's world upside down a year ago, DONNY CATES and RYAN
STEGMAN are about to put the Sinister Symbiote through hell again, only this time
CARNAGE has come calling, and everyone who's ever worn a symbiote is dead in his
sights! He's skirted the periphery of the Marvel Universe for months, but Cletus Kasady
at last stands poised to make his grand return to New York in a blistering,
action-packed story...and he wants to paint the town red! And there's NOTHING
anyone can do to stop it!
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评论

燃就完事儿了。对于卡萨迪和奥斯本的疯狂的书写，从嘴里拿出来的卵。卡萨迪的自述
，人们总说什么暴力色情影响了我，但不是，我就是这个世界上一切的邪恶。毒液浩克
。迪兰直接徒手融化了(?)奥斯本
最后还是集合了碎片唤醒了毒液神，整个监狱星球都炸了。艾迪看见灾难的一切。彼得
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:我们赢了吗？艾迪:我们赢了。迪兰:你说我是你儿子?

-----------------------------
又留了一个大坑

-----------------------------
donny cates编剧，基本上就不会失手
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